
 
Strona 1 z 1 

 

 

 

 

 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 
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INTERPELACJA 

 

 

w sprawie modernizacji boiska przy SP 85. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z apelami mieszkańców oraz radnych Osiedla Ostrów Tumski – 

Śródka -Zawady-Komandoria zwracam się z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie  

na rok 2022 środków finansowych na modernizację boiska sportowego przy SP nr 85 

przy ul. Tomickiego. W chwili obecnej boisko jest w złym stanie technicznym. 

Konieczna jest jego przebudowa. Zasadne byłoby wykonanie dokumentacji 

projektowej już w roku 2021, aby miejscowa rada osiedla mogła partycypować  

w kosztach modernizacji boiska w roku 2022 zgodnie z przygotowanym kosztorysem.  

 W imieniu mieszkańców proszę o podjęcie niezbędnych działań we w/w 

zakresie. 

   

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 22 lutego 2021 r. 


